
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 17. júna 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Záverečný účet obce za rok 2019, stanovisko hlavnej kontrolórky k ZÚ 

- Individuálna výročná správa za rok 2019 

- Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

5. Rôzne: 

- Tajch Tag 12. ročník 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 5 poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

zúčastnila hlavná kontrolórka obce ( ďalej len „HK“). 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo, že uznesenia č. 2/2020/2 a 3 prijaté na zastupiteľstve 

15.4.2020 boli splnené. Uznesenie 2/2020/3 o dobe svietenia verejného osvetlenia 

zastupiteľstvo zmenilo a rozhodlo o predĺžení večerného svietenia do 23:00 hod. 

 

K bodu 4: 

Zastupiteľstvo prerokovalo záverečný účet obce za rok 2019 a stanovisko HK k záverečnému 

účtu a schválilo celoročné hospodárenie za rok 2019 bez výhrad a prevod prebytku 

hospodárenia do rezervného fondu. 

 

Zastupiteľstvo prerokovalo individuálnu výročnú správu za rok 2019 a vzalo ju na vedomie. 

 

Zastupiteľstvo schválilo návrh plánu kontrol HK na 2. polrok 2020. 

 

Starosta prečítal zastupiteľstvu podnet pani Veroniky Pallovej: 

 

„Dobrý deň, 

obraciam sa na zastupiteľstvo obce s nasledujúcimi podnetmi: 

 

1) Riešiť rozmiestnenie smetných kontajnerov po celej obci, pretože nie je možné, aby sa 

všetok odpad z dediny sústreďoval na jednom mieste a to dokonca pri obecnom úrade. My, 

ktorí v okolí  bývame alebo prídeme na víkend, sa musíme pozerať na neustále smetisko okolo 
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kontajnerov (povyhadzované odpadky okolo kontajnerov). Nech sa teda na rozhádzané smetie 

pozerajú aj ostatní občania, hlavne chalupári, ktorí nosia do  smetných kontajnerov najviac 

smetia. Možno ak budú mať viacerí ľudia kontajnery pri svojich domoch, bude im viac záležať 

na tom, aby smetie skončilo tam kde má, v kontajneri a nie vedľa neho. Smetné auto predsa 

zbiera odpad po celej dedine, preto nevidím problémy s ich vyprázdňovaním na ktoromkoľvek 

mieste.  

 

2) Vyhlásiť v obci zber nadrozmerného odpadu, ktorý nie je možné vyhadzovať do smetných 

kontajnerov, a to len na časovo obmedzené obdobie (napr. týždeň alebo dva), aby občania 

takýto odpad nevyhadzovali v priebehu celého roka a nevytvárali sa hromady. 

 

Kvôli vyššie uvedeným prípadom sa v okolí odpadkov začínajú množiť potkany a v prípade, ak 

sa to nebude riešiť, bude len otázkou času, kedy sa udomácnia aj v okolitých domoch. 

 

3) Podľa katastrálnej mapy dbať o to, aby si vlastníci nerozširovali svoje pozemky na úkor 

pozemkov vo vlastníctve obce, hlavne v blízkosti jarčísk, ktorými odteká zrážková voda pri 

búrkach. Je to aj v záujme protipovodňových opatrení, pretože v poslednom čase možno 

vidieť, aké škody dokáže búrka spôsobiť v priebehu niekoľkých minút. 

 

4) Vyzvať vlastníkov pozemkov nachádzajúcich sa hlavne na viditeľných miestach okolo cesty, 

aby sa o svoj majetok primerane starali (t.j. kosili ho), aby sa najmä na leto čo najviac 

zamedzilo výskytu hadov. 

 

Verím, že zastupiteľstvo obce príjme potrebné opatrenia, ktorými prispeje k skrášleniu obce. 

 

S pozdravom 

Pallová Veronika“ 

 

P. Brutovská k podnetu uviedla, že pani Pallová ju osobne oslovila a mimo skutočností 

uvedených v písomnom podnete jej hovorila o tom, že prečo nie sú kontajnery napríklad aj 

v privilegovanej ulici v Potoku, že obce má vyzvať majiteľov pozemkov, aby si ich kosili 

a nemá odpredávať obecné pozemky ktoré slúžia na odvod vody. 

K veci uviedla p. Šomšáková a pani Baranová, že treba rozmiestniť kontajnery aj na iných 

miestach v obci. Navrhli, aby boli kontajnery umiestnené napríklad pri ihrisku, pri požiarnej 

zbrojnici alebo niekde v Potoku a niekde na vyšnom konci obce. 

Pani Brutovská navrhla, aby bol kontajner v Potoku umiestnený v lokalite Pri starej škole. 

Pán Slavkovský uviedol, že podľa jeho názoru to nebude veľmi dobré riešenie a spôsobí to 

viac problémov napríklad aj so zverou, ktorú lákajú zvyšky potravín. 

 

Starosta k podnetu pani Pallovej a diskusii zastupiteľstva uviedol: 

k bodu 1 – nech zastupiteľstvo určí miesta pre umiestnenie kontajnerov v obci, pričom dodal, 

že o umiestnenie odpadovej nádoby v lokalite pri ihrisku požiadala tiež pani Mária Širillová. 

K veci tiež uviedol, že obecné odpadové nádoby sú pri obecnom úrade umiestnené 18 rokov, 

z praktického hľadiska to považuje za lepšie a podľa jeho názoru a jeho skúseností aj 

v mestách sú stojiská odpadových kontajnerov sústreďované na jednom mieste,  

k bodu 2 – že zber veľkoobjemového odpadu bol práve vyhlásený na časovo obmedzené 

obdobie, ale bolo potrebné nazbierať taký objem odpadu, aby bolo rentabilné privolať 

veľkoobjemový kontajner, preto bolo obdobie zberu daného odpadu dlhšie, ako sa pôvodne 

predpokladalo, na čo mali do istej miery vplyv aj karanténne opatrenia v súvislosti 

s koronavírusom, 
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k bodu 3 – že obec nikdy nepredala žiadny pozemok, ktorý slúži na odvod vody, ani 

neeviduje žiadnu žiadosť o odkúpenie obecného pozemku, o ktorom v každom prípade 

rozhoduje zastupiteľstvo obce a v prípade, že sa preukáže, že niekto neoprávnene takéto 

pozemky zaberá, bude sa to riešiť, 

k bodu 4 – že je na rozhodnutí majiteľa pozemku, akým spôsobom svoj pozemok využíva, 

samozrejme, ak tým neporušuje zákony a obec nemá oprávnenie prikazovať niekomu, ako 

často má kosiť svoj pozemok, čo by bolo aj tak prakticky nevymožiteľné. 

 

Zastupiteľstvo na základe diskusie rozhodlo o rozmiestnení odpadových nádob v obci. 

 

K bodu 5: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o tom, že po vzájomnej dohode s obcou Smolník sa 

akcia Tajch Tag 12. ročník vzhľadom na situáciu ohľadne šírenia koronavírusu neuskutoční 

v pôvodnom termíne 4.7.2020. Ak tomu nebudú brániť iné skutočnosti, tak sa možno 

uskutoční v náhradnom termíne na konci augusta 2020. K veci starosta uviedol, že na 

realizáciu bude mať vplyv do veľkej miery to, či sa podarí zabezpečiť sponzorské 

financovanie danej akcie. Zastupiteľstvo vyjadrilo názor, že vzhľadom na celkovú hygienickú 

a finančnú situáciu je skôr predpoklad, že sa akcia neuskutoční vôbec. 

 

Starosta informoval zastupiteľstvo o stretnutí zástupcov miestnych akčných skupín 

v Spišských Tomášovciach, kde mala byť k problematike čerpania nenávratných finančných 

príspevkov na základe už podaných žiadostí prítomná podpredsedníčka vlády SR pani 

Remišová. Pretože pani Remišová sa na porade nezúčastnila, nie je stále jasné, akým 

spôsobom sa posunie riešenie tejto problematiky. Zástupca ZMOS-u p. Kaliňák na stretnutí 

uviedol, že ZMOS bude aj v tejto veci žiadať od predstaviteľov vlády riešenie. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


